
(VIDEO) Ședință cu scântei a
Consiliului  Local  Mangalia:
Primarul,  așteptat  zadarnic
să  participe  la  întâlnire.
“Votăm proiectele, pentru că
sunt benefice, dar nu se știe
dacă primăria mai are bani”
24 februarie 2025 17:42

Ședință  de  Consiliu  Local
tensionată la Mangalia. Aleșii PSD,
AUR și USR au suspendat întâlnirea,
pentru o jumătate de oră, pentru ca
inițiatorul  proiectelor  de  pe
ordinea  de  zi,  primarul  Cristian
Radu,  să  reușească  să  ajungă  la
ședință, pentru a aduce lămuriri cu
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privire la cele trei proiecte din
fonduri europene.
Pe ordinea de zi a ședinței figurau trei proiecte ce vizau
aprobarea documentației tehnico-economice pentru proiectele de
dezvoltare  turistică  în  stațiunile  Venus,  Cap  Aurora  și
Jupiter.

Fostul viceprimar al Mangaliei, Dragoș Angelescu, a declarat,
înainte de vot, că există o eroare materială în documentele
celor trei proiecte și a propus remedierea acesteia.

În  acest  moment,  consilierii  au  solicitat  ca  inițiatorul
proiectului, primarul Radu, să vină să își susțină punctul de
vedere oficial pe această modificare.

Deși ședința a fost suspendată, edilul nu și-a făcut apariția
(așa cum nu a venit la niciuna dintre ședințele convocate de
el însuși din ultimele trei mandate).

Consilierii au aprobat, în cele din urmă, proiectele, însă,
așa cum s-a arătat în cadrul ședinței, Primăria Mangalia va
trebui să suporte cei 2% – cota parte ce îi revine, adică
circa 1,6 milioane de euro:

„Nu avem execuția bugetară și, deci, nu cunoaștem ce datorii
are Mangalia, ce încasări a avut, ce venituri… E posibil ca,
anul acesta, să nu avem această finanțare, să trebuiască să
tăiem bursele copiilor sau torturile vârstnicilor ca să putem
plăti, în cazul în care instituția este înglodată în datorii.

Vom vota aceste proiecte, pentru că sunt investiții benefice
pentru oraș. Dar vrem să vedem care este situația, dacă există
acești bani”, a spus Leonard Tănase, noul consilier local AUR.



(VIDEO)  S-au  stabilit
comisiile de specialitate ale
Consiliului  Local  Mangalia.
Reprezentanții  PNL  au
ABSENTAT
24 februarie 2025 17:42

Noii consilieri locali din Mangalia
s-au întrunit astăzi, 13 noiembrie,
în prima ședință.
Au fost prezenți la întâlnirea de la Club Nautic consilierii
locali ai PSD, USR și AUR, în timp ce aleșii PNL nu și-au
făcut simțită prezența la ședință.

Cei 11 consilieri prezenți au aprobat membrii noilor comisii
de specialitate.

Iată care sunt aceștia:

Comisia  de  Urbanism  și  Amenajare  teritorială  și  Juridică:
Mohammad Murad (AUR), Semiran Abdurefi (USR), Neculai Tănasă
(PSD), Răzvan Ion (PNL), Dragoș Ioniță (PNL)
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Comisia Economică, Fonduri Europene, Turism și Industrie: Paul
Foleanu (PSD), Lucian Vișa (USR), Victor Bădică (PSD), Dragoș
Angelescu (PNL), Sorin Andrei (PNL), Nicolae Moroianu (AUR),
Nicoleta Griguță (PNL)

Comisia  Socială,  Sănătate,  Cultură  și  Învățământ:  Elena
Cerchez (PSD), Dan Lefter (AUR), Zanfir Iorguș (PSD), Cosmin
Trușcă (AUR), Leila Ali (PNL), Lucian Luca (PNL), Gabriel Banu
(PNL).

Ședință de consiliu

Marian Makkai, candidatul PSD
la  Primăria  Pecineaga:  „Vom
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continua  asfaltarea  comunei
și  a  satului  Vânători,  iar
școala va fi modernizată și
dotată prin PNRR”
24 februarie 2025 17:42

Viceprimarul  comunei  Pecineaga,  Marian
Makkai,  „singurul  candidat  la  primărie
născut,  crescut  și  care  locuiește  la
Pecineaga„,  după  cum  îi  place  să  se
recomande,  spune  că  va  continua
investițiile începute de actualul edil,
Niculae Stan, dar că are creionate și mai
multe proiecte proprii, pe termen lung.
„Sunt câteva proiecte aflate în derulare, pe care vrem să le
terminăm cât de curând. Printre acestea se numără aducțiunea
de gaze naturale în satul Vânători și în Pecineaga, dar și
construirea unei săli de sport.

Cu  fonduri  obținute  în  proiectul  Anghel  Saligny  vrem  să
continuăm asfaltarea comunei Pecineaga și a satului Vânători.
Proiectul  este  deja  aprobat,  trebuie  să  fim  chemați  să
semnăm„, ne-a declarat Marian Makkai.
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În acest moment, primăria Pecineaga are în derulare procedura
de licitație, prin PNRR, pentru modernizarea Școlii Generale
din localitate: „Ne dorim modernizarea sălilor de clasă și
dotarea cu mobilier și aparatură IT„, spune Marian Makkai.

La această școală învață și micuții din satul Vânători, care
sunt transportați la unitatea de învățământ cu un microbuz
școlar.

Pentru aceștia, la Vânători va fi amenajat un parc de joacă.

În  urmă  cu  două  săptămâni,  Marian  Makkai  își
anunța candidatura la primăria Pecineaga:
După  8  ani  de  experiență  în  administrația  locală,  ca
viceprimar și consilier local, am decis că este momentul să
ridicăm ștacheta și să intru în cursa pentru funcția de primar
al comunei noastre.

În acești ani, am avut onoarea de a lucra alături de voi, de a
asculta nevoile si preocupările voastre și de a lupta pentru
binele comun.

Experiența  mea  ca  viceprimar,  m-a  învățat  multe  lecții
importante  și  mi-a  oferit  o  perspectivă  profundă  asupra
problemelor cu care se confruntă comunitatea noastră.

Am  plăcerea  să-i  mulțumesc  domnului  primar,  Niculae  Stan,
pentru  colaborare  și  sprijin.  De  asemenea,  mulțumesc  și
echipei din primărie alături de care, am reușit să demarăm și
să  implementăm  multe  proiecte  importante  pentru  oameni  și
comunitate.

Mai mult decât atât, doresc să le mulțumesc tuturor celor care
au  fost  alături  de  mine,  dar  și  tuturor  celor  care  m-au
criticat. De la fiecare din voi am avut ce învăța.

Îmi  doresc  să  fiu  PRIMARUL  TUTUROR,  un  om  deschis  și
transparent, care să asculte opiniile și problemele fiecărui
cetățean.
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Avem încă mult de muncă, să continuăm tot ce am început în
ultimii 4 ani și să demarăm noi investiții atât de necesare
pentru noi toți.

Dragi prieteni, vă invit alături de mine să facem din comuna
noastră, o comunitate de care să fim mândri!

Pe aceeași temă:

OFICIAL: Marian Makkai a intrat în cursa pentru primăria
comunei Pecineaga din partea PSD
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